
RADA MIEJSKA 

W WOJNICZU 

Rada Miejska w Wojniczu 

Radni - Sesja 

Protokół nr XXXII/2021 

XXXII Sesja w dniu 30 grudnia 2021 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:17 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bachara 

2. Bożena Budyn 

3. Roman Chamioło 

4. Janina Chrapusta 

5. Wojciech Derlaga 

6. Marcin Dulowski 

7. Stanisław Karpiel 

8. Aneta Kawa 

9. Augustyn Kubis 

10. Bogdan Kurek 

11. Tadeusz Kurek 

12. Edward Michalik 

13. Grzegorz Opioła 

14. Tadeusz Pawlina 

15. Janina Sosin 

1. Otwarcie sesji 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ p. Roman CHAMIOŁO — otworzył XXXII 

sesję Rady Miejskiej w Wojniczu ostatnią już w tym roku. Powitał wszystkich 

zebranych, Pana Burmistrza, Pana Wiceburmistrza, Panią Skarbnik, Panią 

Sekretarz, wszystkich pracowników Urzędu Miejskiego w Wojniczu, Państwa 



Radnych, Państwa Sołtysów oraz oglądających transmisję internetową. 

Poinformował, ze nadal zachowywane są wzmożone środki bezpieczeństwa z uwagi 

na panującą epidemię koronawirusa. Powiedział, ze Państwo Sołtysi oraz 

Przewodniczący Zarządu Miasta Wojnicz uczestniczą w sesji w innych salach. Jeżeli 

ktoś z nich chciałby zabrać głos, to w punkcie „Wolne wnioski" może podejść na 

główną salę obrad, gdzie będzie mógł się wypowiedzieć. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ p. Roman CHAMIOŁO — zarządził 

sprawdzenie quorum na tabletach. W sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecny był 

Radny p. Stanisław Karpiel 

Ponadto w sesji uczestniczyli. 

1. Tadeusz BĄK — Burmistrz Wojnicza 

2. Leszek ZĄBKOWSKI — Z-ca Burmistrza Wojnicza 

3. Joanna ZAJĄC — Skarbnik Gminy 

4. Agnieszka DĄBROŚ — Sekretarz Gminy 

5. Beata KIJAK — Adwokat 

6. Barbara KIEĆ — Kierownik Referatu GPiN 

7. Dawid BĄCZEK — Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

8. Rafał JADACH — Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

9. Sabina WESOŁOWSKA — Dyrektor Centrum Edukacyjnego — Administracyjnego 

10. Jarosław BUJAK — Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury 

11. Agnieszka BROŻEK — Kierownik Referatu Edukacji 

12. Paweł SMOLEŃ — przewodniczący Rady Powiatu 

3. Przyjęcie porządku obrad 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał proponowany porządek obrad w 

brzmieniu jak niżej: 



1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wojnicz. 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Wojnicz na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta 

Tarnowa. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz na lata 2021-2024 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wojniczu 

na 2022 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Wojniczu na 2022 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej na 2022 rok. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki Finansowej na 2022 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji na 2022 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu działalności kontrolnej Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu na 2022 rok. 

19. Zapytania i interpelacje. 

20. Wolne wnioski. 

21. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie porządku obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Rada Miejska przystąpiła do głosowania elektronicznego nad przyjęciem 



przedstawianego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, ze protokoły z poprzednich 

sesji, sesji zwyczajnej i nadzwyczajnej były wyłożone do wglądu w Urzędzie Miejskim 

oraz były dostępne na tabletach. Zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do tych 

protokołów? 

Nikt nie wniósł uwag. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołów: z XXX sesji Rady Miejskiej 

w Wojniczu z dnia 30 listopada 2021 r. oraz z XXXI nadzwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Wojniczu z dnia 17 grudnia 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Miejskiej. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami 

P. Burmistrz powitał na obecnej sesji Rady Miejskiej w Wojniczu wszystkich 

zebranych oraz oglądających obrady w Internecie. Przedstawił sprawozdanie ze 

swojej działalności oraz z działalności Urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji 

Rady Miejskiej. 

1 grudnia — uczestniczył w tradycyjnym już spotkaniu przedświątecznym 

przedszkolaków i podopiecznych Żłobka ze św. Mikołajem, które połączone było z 

przyozdobieniem żywej choinki na wojnickim rynku. 

Podziękował wszystkim oddziałom przedszkolnym z terenu gminy oraz Żłobkowi w 

Wojniczu za zaangażowanie i wspólne kultywowanie tej pięknej tradycji świątecznej. 

Tego samego dnia uczestniczył również w uroczystości przekazaniu nowego wozu 

strażackiego dla jednostki OSP w Wielkiej Wsi. Zakup nowego pojazdu bojowego, 

którego całkowity koszt wyniósł 875 000,00 zł, był możliwy dzięki montażowi 

finansowemu otrzymanemu z różnych instytucji 

oraz ogromnemu zaangażowaniu strażaków jednostki OSP z Wielkiej Wsi. Gmina 

Wojnicz wsparła tą inwestycję w kwocie 365 tys. zł. 

Pogratulował Druhnom i Druhom OSP oraz wszystkim mieszkańcom Wielkiej Wsi 

nowego wozu strażackiego, tym samym podziękował za piękną uroczystość i 

gościnność. Niech nowy nabytek Wam służy. 



2 grudnia — podpisana została umowa na modernizację kotłowni w budynku OSP w 

Łukanowicach z firmą „Bil-Bud" Dariusz Bilski z siedzibą w Rzuchowej. Wartość 

podpisanej umowy to 176 210,00 zł. 

W ramach inwestycji zaplanowano remont całego pomieszczenia kotłowni oraz 

demontaż starego kotła węglowego, który zastąpiony zostanie nowym kotłem 

gazowym, kondensacyjnym. 

3 grudnia — wspólnie z Gminnym Ośrodkiem Kultury w Wojniczu oraz ze św. 

Mikołajem P. Burmistrz odwiedził najmłodszych mieszkańców naszej gminy. W tym 

roku na spotkanie z dziećmi Mikołaj przygotował ponad 550 świątecznych 

upominków, które wręczone zostały w czasie wizyty w gminnych przedszkolach oraz 

żłobku. 

8 grudnia — w Domu Grodzkim w Wojniczu odbyło się spotkanie informacyjne 

dotyczące programu „Czyste Powietrze", podczas którego zostały przekazane i 

omówione zasady ubiegania się o dofinansowanie 

11 grudnia — również w Domu Grodzkim w Wojniczu odbyło się spotkanie, podczas 

którego P. Burmistrz miał przyjemność gościć Marszałka Sejmu Ryszarda 

Terleckiego, Wiceministra Edukacji i Nauki Włodzimierza Bernackiego, 

Wicewojewodę Ryszarda Pagacza oraz Pana Posła na Sejm RP Wiesława 

Krajewskiego. Na spotkaniu omówione zostały sprawy bieżące dotyczące Gminy 

Wojnicz oraz przedstawione zostały dalsze plany jej rozwoju. 

13 grudnia — w związku z przypadającą w tym roku 40. Rocznicą ogłoszenia stanu 

wojennego wspólnie z mieszkańcami gminy pod pomnikiem Niepodległości zapalił 

świece - „światło wolność" jakim na początku lat 80. Polacy, a także inni mieszkańcy 

wolnego świata manifestowali sprzeciw wobec brutalnej polityki władz PRL. 

Podziękował wszystkim przybyłym pod pomnik Niepodległości i wszystkim tym, 

którzy zapalili świece w oknach swoich domów, aby oddać hołd ofiarom tamtych 

wydarzeń. Podziękował, również wszystkim zaangażowanym w organizację tej 

uroczystości, dotyczącej tak ważnej części Naszej narodowej tożsamości. 

15 grudnia — wziął udział w audycji radiowej programu "Słowo za słowo" w RDN 

Małopolska, której był gościem. 

18 grudnia — miał przyjemność uczestniczyć w siódmej już Gali Wojnickiego 

Międzynarodowego Konkursu Fotograficznego organizowanego przez Wojnickie 

Towarzystwo Fotograficzne FOTUM. 

Ponad 5 tys. zdjęć, z całego świata, biorących udział w konkursie robi to ogromne 



wrażenie. Cieszył się, że gmina Wojnicz mogła wesprzeć to wyjątkowe 

przedsięwzięcie. Podziękował serdecznie wszystkim członkom stowarzyszenia za 

wspaniałą promocję gminy Wojnicz. Podziękował również za wytrwałość, artystyczną 

duszę oraz wielką pasję, która towarzyszy Państwu każdego dnia i dzięki, której co 

roku obywa się to wydarzenie. 

19 grudnia — w naszej gminie Wojnicz odbył się Pierwszy Wojnicki Jarmark 

Bożonarodzeniowy. 

Podziękował wszystkim Paniom z KGW z terenu naszej gminy, które przez cały dzień 

serwowały wyśmienite świąteczne specjały. Powiedział, że należą się Paniom gorące 

brawa za to, że w tak krótkim czasie stanęły na wysokości zdania i przygotowały 

wspaniałe stoiska, bez których Jarmark nie mógłby się odbyć. Podziękował 

Zespołowi Pieśni i Tańca „Echo Doliny" za wspólne kolędowanie oraz sołectwu 

Biadoliny Radłowskie za przekazanie sianka na wigilijny stół, którym mógł się 

podzielić z mieszkańcami gminy. Podziękował również wszystkim innym wystawcom, 

którzy brali udział w Jarmarku. 

22 grudnia — otrzymał oficjalną informację, że długo wyczekiwany projekt 

„Rewitalizacja Wojnickiego Rynku" otrzymał pełne dofinansowanie w wysokości 1 

444 097,00 zł. 

Przypomniał, że projekt znajdował się na liście rezerwowej i w związku ze 

zwiększeniem alokacji w ramach Działania 11.2 - Odnowa obszarów wiejskich RPO 

Województwa Małopolskiego na lata 2014-2020 pojawiła się możliwość jego 

realizacji. 

Poinformował, że pomimo trudnej sytuacji, spowodowanej pandemią, finanse naszej 

gminy są w dobrej kondycji. Cały czas dokładamy wszelkich starań, aby pandemia 

nie spowalniała naszych planów i sukcesywnie realizujemy zaplanowane zadania. W 

tym roku gmina podpisała umowy dotacji w wysokości ponad 32 mln zł na 

dofinansowanie projektów infrastrukturalnych. Pozyskane środki finansowe pochodzą 

z funduszy europejskich oraz krajowych. Jest to drugi rok z rzędu rekordowa suma, 

która pozwoliła i w dalszym ciągu pozwala realizować nam duże i potrzebne 

inwestycje. 

Na zakończenie, z okazji zbliżającego się nowego roku złożył życzenia pogodnych, 

zdrowych i radosnych dni oraz szczęśliwego Nowego Roku. Życzył również, 

cierpliwości, która pozwoli przetrwać ten trudny czas, w którym się znajdujemy. Nich 

nadchodzący 2022 rok będzie dla Nas wszystkich zupełnie inny niż ten, który 



będziemy już żegnać i przyniesie upragniony powrót do normalności. 

W imieniu własnym oraz Gminnego Ośrodka Kultury w Wojniczu zaprosił wszystkich 

na wspólne powitanie Nowego Roku, które odbędzie się w sylwestrowy wieczór na 

wojnickim rynku o godzinie 23:45. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — powitał przybyłego na obrady sesji 

Przewodniczącego Rady Powiatu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2021 rok 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany wprowadzane tą uchwałą polegają na 

zwiększeniu planu dochodów budżetu o kwotę 966 645,83 zł, zmniejszeniu planu 

przychodów budżetu o kwotę 4 326 387,81 zł i zmniejszeniu planu wydatków 

budżetu o kwotę 3 359 741,98 zł. Zmiany w tej uchwalę mają charakter porządkujący 

budżet na koniec roku. Jeśli chodzi o zmiany w zakresie dochodów to zwiększono 

dochody z tytułu dzierżawy sieci kanalizacyjnej, wprowadzono dochody ze sprzedaży 

drewna z lasów w Milówce i Wielkiej Wsi. Zmniejszono dochody ze sprzedaży na 

rzecz gospodarstw domowych, zmniejszono dochody z Rządowego Funduszu 

Rozwój Dróg. Zmniejszono dochody z tytułu użytkowania wieczystego 

nieruchomości, zwiększono dochody z tytułu najmu i dzierżawy oraz wpłat za zużyte 

media, zwiększono dochody z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości w prawo własności, zwiększono dochody z tytułu sprzedaży mienia , z 

tytułu odsetek nieterminowych wpłat i z tytułu kosztu upomnień, z tytułu opłat 

cmentarnych, ze zwrotu z lat ubiegłych. Zwiększono dochody z tytułu podatków i opat 

lokalnych, wprowadzono środki z uzupełnienia subwencji ogólnej dla gminy, 

zwiększono dochody z tytułu opłat za rozgraniczenia, z najmu i dzierżawy 

pomieszczeń oświatowych, zmniejszono dochody z opłat za żywienie w placówkach 

oświatowych, zmniejszono dochody z płat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego, zwiększono dochody za czesne i żywienie w Żłobku, zmniejszono 

dochody z Unii Europejskiej na budowę PSZOK. Zwiększono dochody z tytuły wpłat 

na ubezpieczenie instalacji OZE i zmniejszono dochody za wykonanie 

dedykowanego oświetlenia przejścia dla pieszych w Loponiu. Jeśli chodzi o zmiany w 

zakresie wydatków to zmniejszono wydatki bieżące o kwotę 1 974 205,17 zł oraz 



zmniejszono wydatki majątkowe o kwotę 1 385 536,81 zł. W ślad za dokonanymi 

zmianami dokonano zmiany w tabeli nr 3 przychody i rozchody budżetu Gminy 

Wojnicz na 2021 rok, tabeli nr 7 wydatki budżetu finansowane środkami 

pochodzącymi z rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, załącznika nr 1 

zestawienie planowanych kwot dotacji udzielanych z budżetu Gminy Wojnicz w roku 

2021 i załącznika nr 3 plan dochodów i wydatków na zadania realizowane na 

podstawie porozumień lub umów z innymi jednostkami samorządu terytorialnego 

oraz na podstawie porozumień lub umów z ogarami administracji rządowej w 2021 

roku. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/351/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2021 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 



Wojnicz. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że zmiany wprowadzone tą uchwałą polegają na 

dokonaniu zmian w limitach do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których 

realizacja w roku bieżącym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia 

ciągłości działania jednostki. 

Jeśli chodzi o zmiany w załączniku nr 1 — dostosowano plan dochodów, przychodów i 

wydatków roku 2021 i 2022 natomiast w pozostałych latach, czyli w latach 2024 — 

2025, 2031-2034 dostosowano wieloletnią prognozę finansową do kwot 

prognozowanych. 

Jeśli chodzi o zmiany w załączniku nr 2 — dostosowano łączne nakłady finansowe, 

limity wydatków dotyczące przedsięwzięć, które były umieszczone bądź 

dostosowano ich wielkości w tej uchwale. 

Jeśli chodzi o wprowadzenie nowych przedsięwzięć to wprowadzono przedsięwzięcie 

realizowane przez Szkołę Podstawową w Wojniczu oraz Zespół Szkolno — 

Przedszkolny w Wielkiej Wsi „Laboratoria przyszłości". 

Wprowadzono nowe przedsięwzięcia pn. 

- „Modernizacja budynku przedszkola w Biadolinach Radłowskich", 

- „Modernizacja budynku OSP i świetlicy w Więckowicach", 

- „Wykonanie projektu budowy chodnika przy ul. Warszawskiej w Wojniczu", 

- „Modernizacja budynku WDK w Grabnie", 

- „Rwitalizacja Pałacu Dąmbskich w Wojniczu". 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/352/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Wojnicz.. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Wojnicz na 2022 rok 

P. SKARBNIK — poinformowała, że projekt budżetu na 2022 rok, został opracowany 

w oparciu o uchwałę Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 30 września 2019 roku, w 

sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. Budżet po stronie dochodów 

zamyka się kwotą 72 626 929 zł, natomiast po stronie wydatków 91 746 702,00 zł. 

Różnica pomiędzy dochodami a wydatkami stanowi deficyt w kwocie 19 119 773,00 

zł. W stosunku do projektu budżetu przedłożonego Państwu Radnym i Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej przedmiotowa uchwała różni się od kwoty wprowadzonej 

Autopoprawką Pana Burmistrza Wojnicza, a mianowicie po stronie dochodów 

zmniejszono dochody na realizację projektu „Laboratoria przyszłości" o kwotę 88 

200,00 zł, zwiększono dochody na realizację przedsięwzięcia pn. Głęboka 

termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w miejscowości Wojnicz i 

Wielka Wieś o kwotę 1 204 988,00 zł, zwiększono dochody z wpłat za żywienie w 

stołówce szkolnej przy Szkole Podstawowej w Wojniczu o kwotę 15 000,00 zł. 

Wprowadzono dochody na realizację projektu pn. Redukcja niskiej emisji 

zanieczyszczeń powietrza poprzez wymianę urządzeń grzewczych w budynkach 

mieszkalnych w Gminie Wojnicz w kwocie 853 348,00 zł. 

Razem zwiększenia dochodów w autopoprawce Pana Burmistrza Wojnicza wynosi 1 

985 136,00 zł. Jeśli chodzi o stronę wydatkową to w autopoprawce zwiększono 



wydatki związane z budową infrastruktury wodociągowej o kwotę 1 526 537,12zł, 

zwiększono wydatki związane z budową infrastruktury kanalizacyjnej o kwotę 21 

500,00 zł, zwiększono wydatki na opracowanie projektów chodników przy drogach 

powiatowych o kwotę 92 250,00 zł zwiększono wydatki na opracowanie projektów 

chodników przy drogach gminnych o kwotę 125 500,00 zł wprowadzono wydatki na 

remont dróg gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na kwotę 1 

394 007,00 zł zwiększono wydatki opracowanie dokumentacji projektowej 

modernizacji infrastruktury uszkodzonej podczas intensywnych opadów deszczu o 

kwotę 39 000,00 zł. 

Wprowadzono wydatek na modernizację budynku OSP i świetlicy w Więckowicach 

na kwotę 80 000,00 zł, wprowadzono wydatek na modernizację budynku WDK w 

Grabnie na kwotę 35 000,00 zł. 

Zwiększono wydatki na pokrycie kosztów funkcjonowania Gminnej Komisji 

Urbanistyczno — Architektonicznej o kwotę 7 272,00 zł, zwiększono wydatki na diety 

radnych o kwotę 101 580,00 zł, zwiększono wydatki na refundacje pracownikom 

kosztów zakupu okularów korekcyjnych do pracy przy komputerze o kwotę 4 800,00 

zł, zwiększono wydatki na usługi pocztowe o kwotę 10 000,00 zł, zwiększono wydatki 

na obsługę bankową gminy o kwotę 25 000,00 zł, zwiększono wydatki na 

modernizację budynku remizy OSP w Zakrzowie o kwotę 30 000,00 zł, zwiększono 

wydatki na modernizację OSP w Łukanowicach o kwotę 195 211,00 zł, zwiększono 

kwotę rezerwy na usuwanie skutków klęsk żywiołowych o kwotę 8 000,00 zł, 

zwiększono wydatki na realizację przedsięwzięcia pn. „Głęboka termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej w miejscowości Wojnicz i Wielka Wieś" o kwotę 

645 287,00 zwiększono wydatki na realizację projektu „Laboratoria przyszłości" o 

kwotę 96 300,00 zł. 

Wprowadzono wydatek na wykonanie termomodernizacji budynku przedszkola w 

Biadolinach Radłowskich na kwotę 31 000,00 zł, wprowadzono wydatek na 

modernizację budynku przedszkola w Biadolinach Radłowskich na kwotę 125 500,00 

zł. 

Zwiększono wydatki na realizację przedsięwzięcia pn. „Przebudowa części 

pomieszczeń Szkoły Podstawowej w Wojniczu z przeznaczeniem na stołówkę 

szkolną" w kwocie 26 514,00 zł, zwiększono wydatki na żywienie uczniów w stołówce 

szkolnej przy Szkole Podstawowej w Wojniczu o kwotę 15 000,00 zł, zwiększono 

wydatki na utrzymanie dyżuru pracownika z Powiatowego Urzędu Pracy o kwotę 



800,00 zł. 

Wprowadzono wydatki na realizację projektu pn. „Redukcja niskiej emisji 

zanieczyszczeń powietrza poprzez wymianę urządzeń grzewczych w budyniach 

mieszkalnych w gminie Wojnicz" w kwocie 866 385,08 zł. 

Wprowadzono wydatek na wykonanie projektu oświetlenia ulicznego w Biadolinach 

Radłowskich na kwotę 9 840,00 zł, wprowadzono wydatek na zagospodarowanie 

działki gminnej nr 705 w Łoponiu na kwotę 30 098,00 zł. 

Zwiększono wydatki na rewitalizację rynku w Wojniczu o kwotę 120 000,00 zł. 

Wprowadzono wydatek na wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy, 

rozbudowy i nadbudowy budynku świetlicy w lspie na kwotę 24 000,00 zł, 

wprowadzono wydatek na remont kapliczki św. Jerzego w Wielkiej Wsi o kwotę 18 

000,00 zł, wprowadzono wydatek na opracowanie dokumentacji dotyczącej realizacji 

zadania pn. „Kompleksowa rewitalizacja zespołu pałacowo — parkowego w Wojniczu" 

w ramach środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na kwotę 161 449,80 

zł, wprowadzono wydatek na wykonanie projektu budowy budynku zaplecza dla 

sportowców przy boisku sportowym w Grabnie na kwotę 25 338,00 zł oraz 

wprowadzono wydatek na opracowanie kompleksowej dokumentacji projektowo-

kosztorysowej przebudowy przestrzeni publicznej w Milówce na kwotę 15 498,00 zł. 

Razem zwiększenia wydatków wprowadzone autopoprawką Pana Burmistrza 

Wojnicza opiewa na kwotę 5 906 667,00 zł. 

Jeśli chodzi o stronę przychodową budżetu, wprowadzono przychody z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu pochodzące 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na realizację zadania pn. Remont dróg 

gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg o kwotę 635 260,00 zł, 

wprowadzono przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu pochodzące ze środków funduszu COVID na realizację zadania 

pn. „Laboratoria przyszłości" o kwotę 184 500,00 zł, zwiększono przychody z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu pochodzące 

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na realizację zadania pn. „Budowa 

sieci wodociągowej w Gminie Wojnicz w miejscowości Sukmanie oraz części 

miejscowości Milówka, Olszyny, Wielka Wieś wraz z hydrofornią" o kwotę 817 492,12 

zł oraz na realizację zadania pn. „Kompleksowa rewitalizacja zespołu parkowo-

pałacowego w Wojniczu" o kwotę 161 449,80 zł. 

Zwiększono kwotę wolnych środków o których mowa wart. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o 



finansach publicznych o kwotę 2 061 927,08 zł oraz wprowadzono przychody dot. 

spłaty pożyczki udzielonej w latach ubiegłych na kwotę 60 902,00 zł. 

Razem zwiększenia przychodów wprowadzonych autopoprawką Pana Burmistrza 

opiewają na 3 921 531,00 zł. 

Jeśli chodzi o wydatki majątkowe już w przedmiotowej uchwale to opiewają one na 

kwotę 35 757 890,02 zł i dotyczą infrastruktury oświatowej ponad 7 700 000,00 zł, 

infrastruktury wodno-kanalizacyjnej ponad 11 200 000,00 zł, obiektów sportowych 

ponad 4 200 000,00 zł, infrastruktury drogowej ponad 1 300 000,00 zł, obiektów 

służących działalności kulturalnej ponad 6 500 000,00 zł w tym Pałacu Dąmbskich to 

jest kwota 5 444 445,00 zł i pozostałe infrastruktury to prawie 4 700 000,00 zł w tym 

budowa PSZOK kwota 1 500 000,00 zł, dotacje na wymianę pieców i prace 

termomodernizacyjne dla mieszkańców gminy Wojnicz to jest kwota 925 000,00 zł, 

rewitalizacja rynku w Wojniczu 1 520 000,00 zł. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował, że Skład Orzekający 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie wydał Opinię o projekcie 

Uchwały Budżetowej Gminy Wojnicz na 2022 rok, oraz Skład Opinii Składu 

Orzekającego Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie o możliwości 

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie Uchwały Budżetowej Gminy 

Wojnicz na 2022 rok. 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał treść obu w/w Opinii. 

Rada Miejska przystąpiła do głosownia elektronicznego nad przyjęciem autopoprawki 

Burmistrza Wojnicza do projektu Budżetu Gminy Wojnicz na rok 2022. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/353/2021 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wojnicz na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą. 

Po dokonaniu aktu głosowania PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

poinformował, że budżet na 2022 rok został przyjęty jednogłośnie. 

P. Burmistrz — podziękował radnym za przyjęcie budżetu. Podziękował, że jest to 

budżet bardzo rozwojowy, bardzo ambitny i bardzo inwestycyjny. Życzył aby 35 

milionów udało się zrealizować. Powiedział, że będzie to wspólny sukces w 

przyszłym roku by można było inwestować i te wszystkie inwestycje, które Pani 



Skarbnik przedstawiła, zrealizować. Podziękował za zatwierdzenie budżetu, 

podziękował współpracownikom przede wszystkim za mozolną pracę. Wyraził 

nadzieje, że w przyszłym roku Gmina będzie prowadzić mocne inwestycje, które 

będą widoczne na terenie całej gminy, bo budżet jest tak skonstruowany, żeby w 

jednych miejscowościach może więcej, a w innych mniej naprzemiennie w kolejnych, 

ale żeby prowadzić taki zrównoważony rozwój całej gminy Wojnicz. 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do projektu budżetu na 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie budżetu Gminy Wojnicz na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 



NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta 

Tarnowa. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia pomocy finansowej 

dla Gminy Miasta Tarnowa na sfinansowanie kosztów funkcjonowania punktu 

Powiatowego Urzędu Pracy w Tarnowie dla mieszańców Gminy Wojnicz. Kwota 

pomocy finansowej to 4 440,00 zł 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/354/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Tarnowa. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Tarnowa.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 



10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych 

P. SKARBNIK — poinformowała, że uchwała dotyczy udzielenia dotacji na pokrycie 

kosztów wyposażenia i zapewnienia gotowości bojowej dla jednostek ochotniczych 

straży pożarnych z Gminy Wojnicz odpowiednio OSP w Dębinie Łętowskiej, 

Wojniczu, Zakrzowie, Więckowicach, Łukanowicach, Grabnie i Wielkiej Wsi 

otrzymują kwotę po 4 000,00 zł, natomiast OSP w Biadolinach Radłowskich i 

Olszynach otrzymuję kwotę po 5 000,00 zł. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Radny p. M. DULOWSKI — poprosił p. Skarbnik aby wyjaśniła skąd się biorą te różne 

kwoty, że to wynika z kosztów własnych tych OSP które mają własne budynki. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że OSP w Biadolinach Radłowskich i Olszynach jest 

właścicielem budynku strażnicy, dlatego też koszty mediów pokrywa sama, stąd też 

kwota dotacji jest wyższa. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy jeszcze ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/355/2021 w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Ochotniczych Straży Pożarnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

P.SKARBNIK — poinformowała, wieloletnią prognozę finansową na lata 2022-2034 

opracowano w oparciu o podstawowe wskaźniki makroekonomiczne na potrzeby 

wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorządu terytorialnego. W stosunku 

do projektu wieloletniej prognozy finansowej przedłożonego Państwu Radnym i 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej przedmiotowa uchwała różni się tylko w roku 2022 

o zmiany wprowadzone autopoprawką Pana Burmistrza, a mianowicie w załączniku 

nr 1 dostosowano plan dochodów, przychodów i wydatków roku 2022 do zmian 

wprowadzonych autopoprawką i dostosowano dane o przedsięwzięcia jak i 

wydatkach do zmian wprowadzonych w załączniku nr 2 do wieloletniej prognozy 

finansowej. Jeśli chodzi o załącznik nr 2 to wprowadzono następujące 

przedsięwzięcia: 

- „Reedukacja niskiej emisji zanieczyszczeń powietrza poprzez wymianę urządzeń 

grzewczych w budynkach mieszkalnych w Gminie Wojnicz", 

- „Remont dróg gminnych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg", 

- „Opracowanie projektu opieki nad zabytkami i aktualizacja Gminnej Ewidencji 

zabytków", 

- „Opracowanie kompleksowej dokumentacji projektowo-kosztorysowej przebudowy 

przestrzeni w Milówce", 

- „Wykonanie projektu termomodernizacji budynku przedszkola w Biadolinach 

Radłowskich", 

- „Wykonanie dokumentacji projektowej przebudowy, rozbudowy i nadbudowy 



budynku świetlicy w Ispie", 

- „Opracowanie dokumentacji dot. realizacji zadania „Kompleksowa rewitalizacja 

zespołu parkowo-pałacowego w Wojnicz", 

- „Modernizacja budynku OSP w Łukanowicach", 

- „Budowa budynku zaplecza dla sportowców przy boisku sportowym w Grabnie", 

- „Budowa chodników przy drogach gminnych", 

- „Wykonanie koncepcji zasilania jednostronnego dla istniejącej sieci wodociągowej w 

Olszynach", 

- „Modernizacja budynku Przedszkola w Biadolinach Radłowskich", 

- „Modernizacja budynku OSP i świetlicy w Więckowicach", 

- „Wykonanie projektu budowy chodnika przy ul. Warszawskiej w Wojniczu", 

- „Modernizacja budynku WDK w Grabnie". 

Ponadto dokonano zmian limitów zobowiązań i limitu wydatków oraz łącznych 

nakładów finansowych w roku 2022 dotyczących następujących przedsięwzięć: 

- „Głęboka termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w msc Wojnicz i 

Wielka Wieś, gm. Wojnicz", 

- „Przeprowadzenie postępowań rozgraniczeniowych", 

- „Zapewnienie dzieciom zamieszkałym na terenie Gminy Wojnicz możliwości 

korzystania z wychowania przedszkolnego na zasadach określonych dla przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Wojnicz", 

- „Wykonanie projektów chodników przy drogach powiatowych", 

- „Opracowanie dokumentacji projektowej modernizacji infrastruktury uszkodzonej 

podczas intensywnych opadów deszczu", 

- „Wykonanie projektów oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Wojnicz", 

- „Budowa sieci wodociągowej w Gminie Wojnicz w m. Sukmanie oraz w części m. 

Milówka, Olszyny, Wielka wieś wraz z hydrofornią", 

- „Rewitalizacja Rynku w Wojniczu", 

- „Przebudowa części pomieszczeń Szkoły Podstawowej w Wojniczu z 

przeznaczeniem na stołówkę szkolną", 

- „Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami przy ul. Podlesie (strona 

zachodnia) w Wojniczu oraz w msc. Łopoń i Biadoliny Radłowskie, gm. Wojnicz", 

- „Budowa sieci wodociągowej w Wojniczu, ul. Braci Mirochnów" , 

- „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w m. Wojnicz przy ul. Wąwóz Szwedzki", 

- „Budowa sieci wodociągowej w Gminie Wojnicz", 



- „Laboratoria przyszłości" realizowanego przez Szkołę Podstawową w Wojniczu. 

Ponadto dokonano zmiany w sentencji uchwały limitu do zaciągania zobowiązań z 

tytułu umów, które realizacja w roku budżetowym i latach następnych jest niezbędna 

do zapewnienia ciągłości działania Gminy Wojnicz i z których wynikające płatności 

wykraczają poza rok budżetowy. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

RADNY p. E. MICHALIK — zapytał czy dobrze rozumie, ze z informacji Ri0 wynika, 

że zadłużenie gminy będzie wynosiło ponad 16 milionów na koniec 2022 roku. I ta 

kwota 16 milionów nie obejmuje jeszcze tych 3 milionów w tej wcześniejszej uchwale 

bo tutaj było 7 milionów. Rada uchwałę budżetową przyjęła i tam było 7 milionów 

kredytu i teraz w tym nie ma tych 3 milionów zapytał czy te 16 milionów obejmuje te 3 

miliony? 

P.SKARBNIK — dopytała, czy chodzi o, różnicę pomiędzy tymi 4 mln które były w 

jeszcze poprzednio w tym bieżącym roku a 7 mln teraz? 

RADNY p. E. MICHALIK — odpowiedział, że tak. Powiedział, ze pytał o tę uchwałę 

poprzednią budżetową, o 7 milionów i tam w tej uchwale jest 3 miliony? 

P. SKARBNIK — odpowiedziała, że tam jest 7 milionów kredytu. 

RADNY p. E. MICHALIK - powiedział, że tam jest 7 mionów kredytu i 3 miliony na 

pokrycie bieżącego. 

P. SKARBNIK — poinformowała, że jest 7 milionów kredytu i ten dług, który jest 

wskazany to obejmuje 7 milionów. 

RADNY p. E. MICHALIK — zapytał, o kwotę 3 milionów? 

P. SKARBNIK — powiedziała, że nie rozumie o jakich 3 milionach Pan radny mówi. 

RADNY p. E. MICHALIK — poprosił, aby wrócić do wcześniejszej uchwały budżetowej 

i tam jest 7 milionów, o których cały czas mówi i paragraf 4: ustala się roczne limity 

dla zobowiązań z tytułu nowych kredytów zaciąganych na pokrycie występującego w 

ciągu roku przejściowego deficytu budżetowego dla gminy - kwota 3 miliony. 

P. SKARBNIK — wyjaśniła, ze te 3 miliony to jest kredyt krótkoterminowy na 

zachowanie płynności. On musi być spłacony do końca roku budżetowego w związku 

z czym jego w tym zadłużeniu nie ma bo on nie może przejść. 

RADNY p. E. MICHALIK — podziękował, za dokładne wyjaśnienie. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy jeszcze ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 



Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — poinformował następnie, że Skład 

Orzekający Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie wydał Opinię do 

projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wojnicz. 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał treść w/w Opinii. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ —jeszcze raz zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/356/2021 w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz na lata 2021-2024 

Z-CA BURMISTRZA WOJNICZA — poinformował, założenia do planu zaopatrzenia w 



ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe są jednym z dokumentów strategicznych 

które gmina musi posiadać. W przypadku gminy Wojnicz jest to aktualizacja tego 

dokumentu, która jest opracowywana na okres co najmniej 15 lat i nie rzadziej niż co 

3 lata. W przydatku gminy Wojnicz jest opracowana do 2036 roku. Projekt został 

przekazany do zaopiniowania przez Zarząd Województwa Małopolskiego, który 

podjął stosowną uchwałę i zaopiniował pozytywnie dokument 30 listopada 2021 rok. 

Dokument ten został również wyłożony do publicznego wglądu na okres 21 dni, od 

18 listopada 2021 r. do 9 grudnia 2021 r. W tym czasie nie wpłynęły żadne uwagi i 

zastrzeżenia. Wnioski z tego dokumentu: wykonana analiza istniejącego stanu 

wykazała iż system gazowniczy i elektroenergetyczny który to funkcjonuje na 

obszarze Gminy Wojnicz zapewniają wystarczający poziom bezpieczeństwa w 

poszczególnych nośnikach energii. W związku z powyższym, ze dokument ten został 

zaopiniowany pozytywnie i nie wpłynęły do niego żadne zastrzeżenia. Uznaje się za 

zasadne podjęcie tej uchwały. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

RADNY p. M. DULOWKSI — zwrócił się do Z-CA BURMISTRZA WOJNICZA, ze 

wspomniał on, ze to jest aktualizacja założeń planu na lata 2021-2024, a nie do 

2036, Poprosił o wyjaśnienie. 

Z-CA BURMISTRZA WOJNICZA — odpowiedział, ze aktualizacja jest wykonywana 

nie rzadziej niż co 3 lata czyli do 2021 — 2024, czyli jest na ten okres, natomiast 

założenia opiewają na okres do 2036. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy jeszcze ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/357/2021 w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz na lata 2021-2024. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w 

ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Wojnicz na lata 2021-2024. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wojniczu 

na 2022 rok 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ - poinformował, ze Rada Miejska oraz 

poszczególne jej Komisje przygotowały swoje plany pracy na przyszły rok, które na 

podstawie ustawy o samorządzie gminnym oraz Statutu Gminy Wojnicz przyjmowane 

są w drodze uchwał Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/358/2021 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wojniczu na 

2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wojniczu na 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Wojniczu na 2022 rok 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/359/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Wojniczu na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Wojniczu na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej na 2022 rok 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/360/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Opieki Społecznej na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Opieki Społecznej na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 



Stanisław Karpiel 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Gospodarki Finansowej na 2022 rok 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/361/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Gospodarki Finansowej na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Rolnictwa i Gospodarki Finansowej na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 



17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji na 2022 rok 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag. 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/362/2021 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

na 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu działalności kontrolnej Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu na 2022 rok 



PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

RADNY p. E. MICHALIK — w imieniu Komisji Rewizyjnej powiedział, że zaplanowane 

zostały tematy kontroli. Poprosił o przyjęcie proponowanych tematów kontrolnych i 

odczytał ich zakres. 

W pierwszym kwartale: 

- Wydatkowanie środków na promocję Miasta i Gminy Woj nicz oraz jej efekty. 

- Realizacja zadań i czynności audytu wewnętrznego w Urzędzie Miejskim w 

Wojniczu. 

W drugim kwartale: 

- Wykonanie zaleceń pokontrolnych przez Urząd Miejski w Wojniczu wydanych przez 

zewnętrzne organy kontrolne. 

W trzecim kwartale: 

- Realizacja dochodów z tytułu poboru podatków i opłat lokalnych oraz skuteczności 

egzekucji należności z nimi związanych. 

- Kontrola realizacji wniosków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu. 

W czwartym kwartale: 

- Realizacja działań proekologicznych oraz programów ekologicznych na terenie 

Gminy Wojnicz w latach 2020 -2021. 

- Wsparcie gminnych zadań inwestycyjnych funduszami pozabudżetowymi 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — odczytał sentencję projektu uchwały Nr 

XXXII/361/2021 w sprawie zatwierdzenia planu działalności kontrolnej Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu na 2022 rok. 

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały? 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad uchwałą 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu działalności kontrolnej Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wojniczu na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marek Bachara, Bożena Budyn, Roman Chamioło, Janina Chrapusta, Wojciech 

Derlaga, Marcin Dulowski, Aneta Kawa, Augustyn Kubis, Bogdan Kurek, Tadeusz 

Kurek, Edward Michalik, Grzegorz Opioła, Tadeusz Pawlina, Janina Sosin 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Karpiel 

19. Zapytania i interpelacje 

PRZEWODNICZACY RADY MIEJKSIEJ — zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałby zgłosić interpelację na piśmie? 

Nikt nie zgłosił interpelacji 

20. Wolne wnioski 

PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — przekazał wszystkim zgromadzonym na 

sali obrad, oglądającym obrady w Internecie oraz wszystkim mieszkańcom Gminy 

życzenia noworoczne. 

P. SOŁTYS F. WILK — w imieniu własnym oraz sołtysów Gminy Wojnicz również 

złożył życzenia na nadchodzący Nowy Rok. 

21. Zamknięcie obrad sesji 

Porządek obrad został wyczerpany. 



PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ — zamknął obrady XXXII sesji Rady 

Miejskiej w Wojniczu. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotował(a): Karolina Michałek 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pf 


